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De meeste zelfstandige naamwoorden hebben een enkelvoud 

en een meervoud. Je kunt van een enkelvoud een meervoud 

maken door er –en achter te plakken. Hoor je bij het meervoud 

een korte klinker aan het eind van een lettergreep, dan komt er 

meestal een extra medeklinker bij. Behalve als de korte klank 

een i is zonder klemtoon. Bij de onbeklemtoonde i, dan schrijf 

je één medeklinker.

  je hoort:  je schrijft:

perziken [per | zi | kun] per+ zi + ken = perziken

haviken [haa | vi | kun] ha + vi + ken = haviken

Let op! In de laatste lettergreep hoor je een [u] maar schrijf je e. 

Dit noem je de stomme e. 

Onthouden!

perzik - perziken
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perziken   haviken   leeuweriken

lomperiken   monniken   viezeriken

bangeriken   slechteriken    gemeneriken

luieriken   dommeriken   braveriken

stouteriken   valseriken   flauweriken  

 

Weet je nog? 

Zelfstandige naamwoorden zijn woorden voor mensen, dieren, dingen, plaatsen of (eigen)namen. Je kunt voor een zelfstandig naamwoord vaak de, het of een zetten.


